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Problemen på BB-avdelningen i Gävle måste hanteras 

Problem på BB i Gävle har uppmärksammats. Ett antal negativa upplevelser från vistelsen på 
BB i Gävle har mammor med barn födda 2021 beskrivit. Upplevelsen är att personalen inte 
haft tid för de nyförlösta mammorna och bebisarna. Känslan av att vara bortglömd, otrygg, 
rädd och i vägen är något flera nyblivna mammor vittnat om, Personalen känns också 
stressad. 

En orsak till problemen är sannolikt att så många barnmorskor slutat på BB i Gävle. I stort 
sett hela personalstyrkan sagt upp sig efter regionens beslut att slå ihop gynekologavdelningen 
och BB. När så mycket kunskap och erfarenhet hos personalgruppen försvinner är det inte 
konstigt att det får konsekvenser på vården kvalitet. Vilket då förstås drabbar de nyförlösta 
mammorna och bebisarna. Även personalen som är kvar och kämpar för att bibehålla en hög 
vårdkvalitet drabbas förstås. Personalen på BB-avdelningen påtalade också i våras att 
arbetssituationen är pressad 

BB-ledningen känner till och är medveten om kritiken. Ledningen har också slagit fast att det 
är fullkomligt oacceptabelt att behöva känna sig otrygg, bortglömd, rädd, i vägen och få ett 
bristande bemötande på BB-avdelningen – en plats dit man ibland kommer efter en nio 
månader lång, svår graviditet eller en traumatisk förlossning. BB-avdelningen ska vara en 
trygg plats där det ges god och professionell vård under en av de viktigaste stunderna i livet 
när man just fått möta sitt nyfödda barn. 

Trots detta kvarstår enligt många mammor problemen på BB-avdelningen. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga regionrådet Tommy Berger vilka åtgärder som 
vidtagits eller planeras för att komma tillrätta med problemen på BB-avdelningen i 
Gävle? 

 

Hasse Backman (L) 

 

 


